
Geachte heer Koolmees,  
  
Dank u wel voor uw bericht. Ik begrijp uw zorgen over de weidevogels en de grutto’s in het bijzonder.  
 
Het faunadossier is een uitermate ingewikkeld dossier. Faunabeleid is gericht op de balans tussen het behoud 
van soorten en het beperken van schade en/of overlast die deze soorten mogelijk veroorzaken aan door de 
Omgevingswet erkende belangen.  
Bij faunabeleid is het onmogelijk eenieder tevreden te stellen omdat de belangen daarvoor te tegengesteld 
zijn.  
 
U brengt terecht het belang van de weidevogels naar voren. Binnen het project Eemland zijn de betrokken 
partijen bewust ‘aan de slag’ met deze verschillende belangen. Via de uitvoering van het project komen de 
dilemma’s scherper dan voorheen naar boven.  
De wens om in dit gebied ganzen te verjagen is overigens niet alleen gelegen in het feit dat ganzen 
landbouwschade veroorzaken, maar ook vanwege de zorgen over het effect van de hoge aantallen ganzen op 
het vestigingsklimaat van de weidevogels. Door de hoge mate van begrazing kan het zijn dat het habitat 
minder geschikt is weidevogels. Dit project levert de data die nodig zijn om de belangenafweging beter te 
kunnen maken. Alleen met deze inzichten kunnen wij beleid formuleren voor de toekomst.  
De beleidskeuze zoals door u genoemd is dan ook nog niet gemaakt.  Het project Eemland is een project dat 
door veel partijen, die de verschillende belangen vertegenwoordigen, gedegen is voorbereid en goed wordt 
begeleid. Met elkaar hebben de partijen onder meer op basis van de resultaten van het eerste jaar besloten dit 
project nog eens uit te voeren. Om zo nog meer inzicht te krijgen en nog meer data te verzamelen. Zo ook 
meer inzicht in wat gecoördineerd verjagen betekent voor de weidevogels.  
 
De betrokken partijen zijn naast de provincie: de Faunabeheereenheid Utrecht (projectleiding), de Land en 
Tuinbouw Organisatie (oa afdeling Eemland), Wildbeheereenheid de Eem, Weidevogel Collectief Eemland en 
Natuurmonumenten. De partijen overleggen geregeld met elkaar en komen op korte termijn bijeen om te 
bespreken of? en zo ja hoe? het project verder kan gaan gezien de terechte zorgen rond de weidevogels. In het 
gebied van Natuurmonumenten is er inderdaad al gestopt met verjagen.  
 
Ik verwacht dat ik u met deze toelichting helder heb gemaakt dat er sprake is van ingewikkelde dilemma’s, dat 
wij als provincie hiervoor de samenwerking opzoeken en hier zorgvuldig mee omgaan. Projecten als deze 
helpen om juist deze dilemma’s beter in gezamenlijkheid te zien op te lossen.        
  
Met vriendelijke groet, 
 
drs. W.R.C. (Mirjam) Sterk 
gedeputeerde Transitie Landelijk Gebied, Natuur & Landbouw, Groen Groeit Mee, Europa 

 
 


